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       Östersund 2006-01-08 
 
Protokoll vid Styrelsemöte JRA 2006-01-08 kl 1300 
 
Plats Torpet  
 
Deltagare SZW FVG GHN CVM TIR  Samt EQF (adjungerad). 
 
§1  Mötet öppnades av ordf SZW. 
 
§2 Sven TIR valdes till mötets sekreterare. 
 
§3 Jan-Bertil  GHN utsågs att justera dagen protokoll 
 
§4  Föregående mötes protokoll.:  
 Protokoll från möte i december förelåg och justerades. och Godkändes. 
 Med anledning av protokollet noterades att JRA inte anlitades för att ta ner antennen på I5 
 
§5  Rapporter: 
 Hemsidan:  Läget är lungt de som kommer till Webmaster läggs ut, Och Webmaster EQF 
   förbereder medlemsregister och forum för medlemmarna och styrelsen, 
   med nödvändiga lösenord. 
 
 VHF/UHF Ingen rapport förelåg 
 
 Energispar 5 st el element finns i källaren för att byta ut de defekta i huset dit fraktade av 
   EQF. 
   Beslut: Uppstartsmöte för energispargruppen 26/1 1900 på torpet. 
 
 Samband Snowrallymöte tisdag  060110  JMK kansliet Skolgatan. 
 
 Repeter R6 Ned monterad för modifiering /UMW/  Den är tillfälligt ersatt av en  
   rallyrepeter på samma kanal. 
 
   R5 GHN visar bilder från Åre och R5 och dom sönderblåsta och ned isade 
   antennerna. GHN avser att skicka upp ny nätdel och nycklar så att  
   liftpersonalen hjälper oss med att byta dom grejorna, dessutom bedöms någon 
   av antennkablarna vara defekta. Maströren är riktade av liftpersonalen  
   dessutom hjälper dom oss med förstäkningsarbeten på mastfästena. 
 
 SI9AM Rapport av CVM Styrelsemöte /telefonmöte/ i kväll om marknadsföring och 
   inbjudan till fler klubbar i SM3. QSL korten har nu kommit från tryckeriet 
   och förvaras för tillfället på torpet. 
 

Packet Ansvaret har enligt uppgift övertagits av UKE. SZW kollar vilka som har 
ansvaret 
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 Contest CVM Rapporterar om låg aktivitet, inga fungerande antenner på 160 M 
   Avser att aktivera flera i månadstesterna, och kolla datorer för loggning 
   och förse dom med loggprogram.      
     
 
 
 Ekonomi        FVG Rapporterade PG 26 500 Bank 11 300 
   Samband In 38075   ut 36 267 under året. 
   Ekonomin ligger på cirka  6 500 i överskott under året. 
 
       
§6 Beslut  
   EQF kollar forum för medlemmar och styrelsen på internet 
 
   Energispargruppen träffas på Torpet 060126 1900  för sitt första möte 
 
   Packet, SZW kollar vem som övertagit ansvaret efter LKS som flyttat till 
  Blekinge. 
    
   EQF Besiktigar Panasonic datorerna och ev rep av dom  
   
   CWM  Kollar  40/80 M antennerna på torpet 
 
 
§7 Vårens  Månadsmöten  12/1  9/2  9/3  6/4  11/5  8/6. 
 aktiviteter Aprils månadsmöte ändras till den 6/4. 
 
   12/1 Information om avtalet med länsstyrelsen, och  om torpet  1930-2015. 
   9/2   Genomgång av  inställningar  på riggarna och antennerna UKE 
           Loggprogram och PA och TRX CVM. Antenn växel  UMV+UKE 
   9/3  Amatörradio DVD    Filmkväll. 
   6/4  Pysselkväll 
   11/5 Antenn rep 
   8/6   Antenn rep  
 
§8  Avtal   Utkast till avtal med länsstyrelsen tas fram av CVM och SZW 
 
§9 SSA Årsmöte 22-23/4  Kolla om intresse finns för gemensam resa till Luleå 
 
§10 Nätet  Jamtamotnätet har dålig uppslutning, styrelsen uppmanas att delta, och att 
   förse nätoperatören med info. 
 
§11 BudgetEn preliminär budget presenterades enl följande: 
   Inkomster: Medl avg    12 300 
           Hyra/tullen/    8 000 
           Hyra Försv.               5 000 
           Samband   25 000 Sa 50 300 
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   Utgifter      Samband   25 000 
           Hyra Försv.   5  000 
           Hyra Brattåsen       625 Sa 30 625 
 
 
§12 Verksamhetsplan: 
   CWM Redovisade utkast till en delvis omarbetad  verksamhetsplan. 
 
 
§13 Övriga Frågor: 
   Datum för årsmöte fastställdes till 23/3 
 
   Kallelsen till årsmötet skall vara på postlådan senat den 9/3  
            
   Utställningsmatriel som finns på torpet skall gås igenom och uppsorteras  
   och fördelas.    
 
   Ny medlem har anmält intresse har kontakt med GHN. 
 
   Störningar på Genvägen: TIR har haft kontakt med dom på Genvägen 
   och har gjort upp om ett besök för koll efter jul och nyårshelgerna. 
   Frågan har också tagit upp på SSA:s teknikreflektor. 
   Nuvarande ståndpunkt är att störningarna inte har med    
   amatörradioverksamhet att göra utan beror på fel/brister i   
   antennanläggningen. 
 
   SZW Redovisar tankar kring ev verksamhet med länsstyrelsen och  
   upprättande av sambandspatruller.. 
 
   FVG har uppvaktat BLK på 75 års dagen med julblomma. 
 
§14   Mötet avslutades av ordförande SZW    
   Nästa möte 5/2.  
 
 
   Vid protokollet     Justerat 
 
 
 
 
 
   SM3TIR      SM3GHN 


